



Statement on Coronavirus and Global Health Literacy Summit 2020

18 February 2020

The **International Health Literacy Association and E-DA Healthcare Group | I-Shou University** are carefully monitoring the unfortunate outbreak of the coronavirus (COVID-19).

Although there are currently warnings against travel to mainland China, there are no warnings against travel to Taiwan now, nor for October 2020 at this stage. Therefore, the Steering/Program Committees and the Secretariat of the Global Health Literacy Summit are committed to continuing the planning for the first global summit on health literacy in Kaohsiung, Taiwan, 26-28 October 2020.

The health and safety of the delegates is our highest priority. We will make sure to update you on any precautions delegates should follow, if any, regarding travel and stay in Taiwan in October.

On behalf of the Steering Committee,

Dr. Kristine Sørensen
President, International Health Literacy Association
Co-Chair of the GHLS 2020

Dr. Yuan-Kun Tu
CEO, E-Da Medical Committee of E-Da Healthcare Group
Co-Chair of the GHLS 2020





2020 全球健康識能高峰會- 2019 新型冠狀病毒疾病(COVID-19)聲明

18 February 2020

國際健康識能學會及義大醫療財團法人義大醫院/義守大學正密切關注 2019 新型冠狀病毒疾病(COVID-19) 爆發後續。

儘管中國大陸被列為旅遊警示地區，但現階段並沒有針對台灣和 2020 年 10 月的旅遊警示。因此，全球健康識能高峰會的籌備/議程委員會及秘書處將持續規劃 2020 年 10 月 26 至 28 日在台灣高雄所舉辦的第一屆全球健康識能高峰會。

所有與會人員的健康及安全是我們的首要目標。我們將持續關注並更新所有與會人員來台過程及 10 月份在台停留期間應採取的任何預防措施。

謹代表籌備委員會全體成員

Kristine Sørensen 博士
理事長，國際健康識能學會
2020 全球健康識能高峰會共同主席

杜元坤 院長
義大醫療財團法人義大醫療決策委員會 主任委員
2020 全球健康識能高峰會共同主席

